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Varför är HTML och CSS viktiga element i ett affärssystem? 

Jag anser att HTML5 och CSS3 kommer tillföra stora förrändringar i hur vi arbetar med data, 

inte bara i affärsystem. Förr arbetade man i väldigt enkla gränssnitt som motsvarade 

upplägget i dos, grafiken som var möjligt nådde höjder så som färgad ASCII. 

Med utvecklingen av HTML5 och CC3, samt att affärssystemen utvecklas mot att vara 

inriktade mot att köras i webbläsare istället för tidigare enkla i klienter. Detta gör att man kan 

presentera data effektivare, tydligare, med smarta formulärer, grafer och andra verktyg som 

tidigare inte fanns integrerade i klienten. 

Rimligen borde man kunna skriva en hel del, tidigare serverberoende funktioner, direkt i 

JavaScript, för att lösa problem som förr krävde en av dåtidens ”superdatorer”, och köra det 

direkt sin smartphone. 

Med CSS kan man byta gränssnitt och design utan att påverka källkoden till varken 

affärssystemet eller klienten, det är ett helt separat språk. Detta gör även att man kan arbeta 

mer mot så kallad ”agil” utveckling, där programmerar fokuserar på funktion, och arbetet med 

formen kan göras separat utan att inverka på varandras område. 

 

 


